
Fra: Hogne Haugsdal 
Sendt: 4. oktober 2016 15:22 
Til: parmelia@parmelia.no 
Kopi: Postmottak Lindås; eva.styve@hotmail.com; 'Magnar Tangen' (mg-

tang@online.no) 
Emne: VS: Att. Hogne Haugsdal, kopi til Astrid Aarhus Byrknes     Sak :  

arbeidsmøte med Lindås kommune,  vedr rekkefølgekrav Apalen 
 
Hei! 
 
Syner til e-post frå 24. september der du ber om eit arbeidsmøte med kommunen omkring 
rekkjefølgjekrav på Apalen. I første omgang vil vi invitere deg inn til dialogmøte saman med politisk og 
administrativ leiing. Tema er alternative vegar vidare knytt til den aktuelle saka.  
 
Passar det med eit møte onsdag 19. oktober kl 0815 på rådhuset? Ordførar, leiar for plan og miljø og 
underteikna blir med på møtet. 
 
 
Mvh 
 

 
 
Hogne Haugsdal 
Assisterande rådmann 
Lindås kommune 
 
 
 
 

Fra: Geir Styve [mailto:parmelia@parmelia.no]  
Sendt: 24. september 2016 12:39 

Til: Postmottak Lindås 

Kopi: mg-tang@online.no; eva.styve@hotmail.com 
Emne: Att. Hogne Haugsdal, kopi til Astrid Aarhus Byrknes Sak : arbeidsmøte med Lindås kommune, vedr 

rekkefølgekrav Apalen 

 
Hei att – eg forstår det slik at det er du som skal finne ein dato for det planlagde arbeidsmøtet omkring 
rekkefølgekrav på Apalen. 
 
Naturlegvis ser eg i media at de arbeider med store og viktige saker,  både Geco-bygget og anna , og 
dette er jo avgjerande saker for lokalsamfunnet si framtidige utvikling. 
 
Eg ber  likevel om at du finn ein dato så snart som mulig for vårt arbeidsmøte. Vi har gjennom lang tid 
gått rundar med både kommune, stat og fylke, og synest at heile prosessen drar frykteleg ut i tid. 
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I vår vesle verden står det betydelege investeringar som ikkje vert forrenta, vi står fast ifht vidare 
prosjektering og  utvikling av området, og motløysa er i ferd med å gripe tak i oss 
 
Trafikksikringssituasjonen lokalt vert betra, her er eit hundretals årsverk som skal utførast, kommunen 
får skatteinntekter, ungdomar får bu i heimbygda si ….. Det er mykje som vert bra når vi berre kjem oss 
vidare! 
 
…  Kort sagt :  - Vi står ganske fast inntil vi får dette møtet, og er avhengige av at vi finn ei gjennomførbar 
løysing på utfordringane når vi møtest. 
 
Eg har laga ein 10 min introduksjon som eg kan presentere på møtet, for å oppdatere om vårt 
utgangspunkt, muligheter og status 
 
 
Geir Styve 
 
 
Sendt fra min Samsung-enhet 

 

 

 

-------- Opprinnelig melding -------- 

Fra: Geir <geir@humorbonden.no>  

Dato: 20.09.2016 11:10 (GMT+01:00)  

Til: Hogne Haugsdal <Hogne.Haugsdal@lindas.kommune.no>  

Emne: SV: Oppfølging etter møte med Lindås kommune  

Takk for konstruktiv tilbakemelding !  Ser fram til avklaring. Utfallet skal eg klare å forholde 

meg til, enten det vert sånn eller slik. 

Geir 

 

 

 
Sendt fra min Samsung-enhet 

 
Hei! 
 
Syner til konstruktivt møte 12.08 der vi hadde ein dialog rundt fleire forhold. Fleire av innspela de hadde 
har vi tatt med inn i vårt vidare utviklingsarbeid. Ei av sakene vi diskuterte var saka rundt avløpsanlegg 
som de har hatt med kommunen i fleire år. Vi kan orientere om at saka er under handsaming og vi har 
fleire som vurderer den. Vi legg opp til at de skal få ei tilbakemelding i starten av oktober. 
 
 
Mvh 
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Hogne Haugsdal 
Assisterande rådmann 
Lindås kommune 
Tlf: 99574946 
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